
Protokół obrad XVI Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 08.10.2012 r. 

Lista obecności Radnych z podpisami stanowi załącznik do protokołu  

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie ważności obrad.  

3. Wybór protokolanta.  

4. Wybór Komisji Skrutacyjnej.  

5. Przyjęcie porządku obrad.  

6. Zatwierdzenie Protokołu z obrad XV sesji RDP-M.  

7. Uchwała Nr XVI/45/12 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 08.10.2012 roku Zmieniająca 

uchwałę  

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo nr XI/30/12 z dnia 13 lutego 2012 r.  zmieniającą uchwałę Rady  

Dzielnicy Piecki-Migowo nr VIII/23/11 z dnia 24 listopada 2011 r.  w sprawie podziału środków  

finansowych na rok 2012  wraz ze zmianami zawartymi w Uchwale Nr XIV/36/12 Rady Dzielnicy  

Piecki-Migowo z dnia 18 czerwca 2012 r. zmieniającej uchwałę Rady Dzielnicy Piecki-Migowo  

nr VIII/23/11 z dnia 24 listopada 2012 roku oraz uchwałę nr XI/30/12 z dnia 13 lutego 2012 roku  

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na 2012 rok.. 

Podjęcie uchwały. 

8.  Uchwała Nr XVI/46/12 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia  08.10.2012 roku  w sprawie  

rekomendacji  wyboru metody pobierania opłat za  gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w mieście Gdańsku. 

Podjęcie uchwały. 

9. Propozycja Koncertu Pani Ireny Santor w styczniu 2013 roku -dyskusja, 

10.  Informacja o rezygnacji Radnego Andrzeja Ciesielskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

11. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy z działalności między posiedzeniami,  

12. Sprawozdania Komisji Rady z działalności między posiedzeniami, 

13. Wolne wnioski.  

14. Zakończenie obrad  

 

 

 

Ad.1  

Obrady XVI Sesji otworzył i przywitał gości oraz Rdnych Przewodniczacy Rady Dzielnicy Pan 

Piotr Wysocki . 

Ad.2 

Przewodniczący po sprawdzeniu listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne  

Ad.3 

Pani Beata Jankowiak wyraziła zgodę na protokołowanie. 

Ad.4 

Wybrano Komisję Skrutacyjną: 

• Halina Gostomoska – Przewodnicząca Komisji 

• Przmysław Malak 

• Daniela Szynszecka 

Ad.5 

Wprowadzenie kolejnych projektów uchwał do porządku obrad. 

Piotr Wysocki przedstawia propozycję dodatkowych  projektów uchwał, wnioskowane przez 

Zarząd Dzielnicy, są to uchwały dostczące przeznaczenia niewykorzystanych środków finasowych, 

wystapienie do prezydenta Gdańska w sprawie bezpieczenistwa dzielnicy oraz rezygnacji złożonej 



przez Radną Barbarę Jach z funkcji radnej dzielnicy. 

Wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad : 

11 – za 

0 – przeciw 

0 – wstrzymujących się od głosu 

 

Wniosek formalny o przyjęcie porządku obrad w formie rozszerzonej. 

 

11 – za 

0 – przeciw 

0 – wstrzymujących się od głosu 

 

Ad.6 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XV sesji. Brak uwag. 

11– za 

0 – przeciw 

0 – wstrzymujących się od głosu  

Ad.7 

Wniosek formalny dotyczący rozszerzenia uchwały dotyczącej domeny piecki-migowo o skrzynki 

pocztowe dla radnych. 

6 – za 

3 – przeciw  

2 – wstrzymujących się od głosu 

 

Wniosek formalny dotyczący przełożenia dyskusji na temat skrzynek pocztowych na kolejną sesję 

Pani Danieli Szynszeckiej został wycofany po wyjasnienich złożonych przez Pana Piotra 

Wysockiego. 

 

Trwa dyskusja nad projektem uchwały XVI/45/12, o wprowadzenie zmian do projektu uchwały 

poddana zostaje ona pod głosowanie (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

 

11 – za 

1- przeciw 

0 – wstrzymujących się od głosu 

Uchwała została przyjęta. 

 

Piotr Wysocki odczytuje uchwałę XVI/46/12 

Uchwała poddana pod głosowanie : 

12 – za 

0 – przeciw 

0 – wstrzymujących się od głosu 

 

Ad.8 

Trwa dyskusja na temat metody pobierania opłat za wywóz nieczystości w mieście Gdańsk. 

Każda metoda kolejno zostaje poddana pod głosowanie : 

metoda powierzchniowa – 3 osoby za 

metoda wodna – 3 osoby za 

metoda osobowa – 6 osób za 

metoda ryczałtowa – 0 osób za 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały XVI/47/12 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

7 – za 

2 – przeciw 



3 – wstrzymujących się od głosu 

 

  

Piotr Wysocki odczytuje projekt pisma  do Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie bezpieczeństwa 

na dzielnicy Piecki-Migowo. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały XVI/48/12 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

11 – za 

0 – przeciw 

0 – wstrzymujących się od głosu 

 

Odczytyano pismo od Pani Barbary Jach, która składa rezygnację z funkcji radnej dzielnicy Piecki-

Migowo oraz projekt uchwały Rady Dzielnicy w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały XVI/49/12 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

12 – za 

0 – przeciw 

0 – wstrzymujących się 

 

Ad.9 Trwa dyskusja na temat koncertu Ireny Santor, który miałby się odbyć w Kościele pw. 

Miłosierdzia Bożego na Migowie. Gościem na sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo jest ksiądz 

Piotr Kraiński, który jest koordynatorem projektu koncertu. Radni z  aprobatą przyjęli projekt oraz 

zadeklarowanli wolę włączenia się w projekt zarówno organizacyjnie jak i finansowo. 

 

Ad 10.  

Odczytano pismo Andrzeja Ciesielskiego, który ze względu na pracę poza Gdańskiem zrezygnował 

z funkcji Przewodniczącego Komisji Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska. Informacja o 

zmianach w Komisji. Nową przewodniczącą została Alicja Chorzelska. 

 

Ad.11 

Zarząd złożył relacje z przeprowadzonych ostatnio projektów oraz zrecenzował co będzie się działo 

w najbliższym czasie. 

 

Piotr Wysocki odczytał pismo ze Spółdzielni LWSM MORENA, które zostało doręczone na adres 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dotyczące spotkania w sprawie powołanej przez Radę Komisji do 

spraw Kontaktów z Radą Nadzorczą oraz Zarządem LWSM MORENA, w temacie  współpracy ze 

Spółdzielnią. 

Piotr Wysocki zaprosił członków komisji do wzięcia udziału w spotkaniu z Przewodniczącym Rady 

Nadzorczej LWSM MORENA Andrzejem Bornem. 

Piotr Wysocki złożył wniosek formalny, aby zastępca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

zwołał posiedzenie Komisji Rewizyjnej w trybie regulaminowym. 

Radna Daniela Szynszecka Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej złożyła wniosek / 

ustny/ o zwołaniu komisji w poniedziałek 15. pażdziernika o godzinie 17:00 oraz poinformowała  o 

zobowiązaniu się do poinformowania wszystkich członków Komisji Rewizyjnej o zwołaniu 

posiedzenia Komisji. 

Ad.12 Komisje złożyły relacje ze swoich prac. 

Ad.13 Przymysław Malak złożył wniosek / ustnie/ o rozwiązanie Komisji Sportu z powodu nie 

zwołania Komisji w terminie statutowym  przez Przewodniczącego Komisji. Wniosek nie był 

rozpatrywany przez Radnych z powodu rozgardiaszu  panującego związanego z  zapowiedzią 

zakończenia obrad XVI Sesji. 

 

Obrady zakończono o godzinie 20:40. 

 

Protokołowała Beata Jankowiak. 


